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Αθήνα 07/04/2020

Του Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Υγείας

 

ΘΕΜΑ: «Στην Περιφέρεια της Δυτικής Μακεδονίας αντιστοιχεί 1 κλίνη "ΜΕΘ" ανά
70.000 κατοίκους»   

Κύριε Υπουργέ, 

Εύλογα, οι  κάτοικοι  της Πτολεμαϊδας, αναρωτιούνται,  κατόπιν επικοινωνίας τους μαζί
μας,  για  την ποιότητα  νοσηλευτικών και  ιατρικών υπηρεσιών,  που είναι  σε  θέση να
προσφέρει,  πραγματικά,  το  Νοσοκομείο  αναφοράς  "Μποδοσάκειο",  της  πόλης  τους,
στην καταπολέμηση του κορωνοϊού. Έχουν θορυβηθεί οι ως άνω κάτοικοι, μετά από
πληροφορίες που διέρρευσαν στον τοπικό τύπο, περί του ότι, ο πραγματικός αριθμός
κρεβατιών "ΜΕΘ",  που λειτουργούν στο "Μποδοσάκειο" για τις έκτακτες ανάγκες, λόγω
της πανδημίας του κορωνοϊού, είναι μόνο 4 κλίνες "ΜΕΘ".

Δηλαδή,  όπως  τονίζουν  οι  κάτοικοι  της  Πτολεμαϊδας,  αντιστοιχεί  στη  Δυτική
Μακεδονία 1 κλίνη "ΜΕΘ" εντατικής θεραπείας ανά 70.000 κατοίκους.

Αναφέρουν, δε, οι ανωτέρω πολίτες  ότι, οι υπάρχουσες κλίνες "ΜΕΘ", που είναι στην
διάθεση του συγκεκριμένου Νοσοκομείου, χρησιμοποιούνται και για άλλα περιστατικά
που  χρήζουν  έκτακτης  νοσηλείας,  πέραν  των  αναγκών  που  αποδεδειγμένα
αντιμετωπίζουν οι κάτοικοι της εν λόγω Περιφέρειας, κυρίως, της ευρύτερης περιοχής
της Καστοριάς, λόγω της πανδημίας του κορωνοϊού.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

Βουλή των Ελλήνων 
Διεύθυνση Κοινοβουλευτικού Ελέγχου
Αριθ.Πρωτ. Ερωτήσεων.5541
Ημερομ. Καταθέσεως.7.4.2020



Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

1.   Προτίθεσθε  να  εγκαταστήσετε,  άμεσα,   περισσότερες  κλίνες  "ΜΕΘ"  στο
"Μποδοσάκειο Νοσοκομείο", της Πτολεμαϊδας για την παροχή εντατικής νοσηλευτικής
και ιατρικής φροντίδας  προς τους ασθενείς που νοσούν από κορωνοϊό;

2. Για ποιό λόγο  η αντιστοιχία κλινών "ΜΕΘ" ως προς των αριθμό των κατοίκων της  
Δυτικής Μακεδονίας είναι τόσο ελλιπής;

Ο ερωτών Βουλευτής

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ


